
هر گروهی باشیم 
سخت است

گل محمدی درباره 
قرعه کشی لیگ قهرمانان 

و اینکه دوست دارد با 
کدام تیم همگروه شود 
گفت: باید منتظر باشیم. 

تیم های قوی و خوبی 
هستند. وقتی کیفیت 
فنی سید سه و چهار را 

با سید یک و دو مقایسه 
کنید، زیاد فرقی ندارند. 

سختی زیادی در گروه ها 
هست. هر گروهی 

باشیم سخت است. 
مطمئنم با دشواری خاص 

خودش روبه رو خواهیم 
بود. هر تیمی باشد. ما 

هم تیم قابلی هستیم و 
انگیزه زیادی داریم. هر 
چند که به لحاظ امکانات 

به گرد پای آنها نمی رسیم 
اما از لحاظ تعصب و 

غیرت، دو بار توانستیم 
نایب قهرمان شویم. 

پرسپولیس فقط با غیرت 
و تعصب و مردانگی 
توانسته با کیفیت و 

امکانات روبه رو شود.

ZOOM

 zگزارش

بند جدایی مانع 
جذب مهاجم مورد 

نظر یحیی
ره  یحیــی گل محمــدی دربــا
جــذب نشــدن مهاجــم خارجی 
و دلیــل آن توضیــح داد: نبایــد 
از ســر ناچــاری بازیکــن خارجی 
بگیریــم. تجربــه خوبــی هــم 
نداشــته ایم. دوســت داریــم 
کســی کــه می آیــد تأثیرگــذار 
باشــد و بــاری از روی دوش تیم 
بــردارد. در غیــر ایــن صــورت 
هزینه اضافی است و جای یک 
جــوان را پر می کنــد. دنبال این 
هســتیم اگــر بتوانیــم بــا توجــه 
بــه محدودیت هــای زیــادی که 
باشــگاه دارد، تیــم را در خــط 
حمله تقویت کنیم. این سقف 
اجــازه نمی دهد ســراغ بازیکن 
با کیفیت برویم. ســرمربی تیم 
پرســپولیس در مــورد اینکــه آیا 
اســمی را بــرای بازیکــن خارجی 
ارائــه کــرده، گفــت: در مــورد 
یــک بازیکــن صحبــت کــردم. 
اســمش را به باشــگاه دادم اما 
بنــد جدایی او خیلــی زیاد بود و 

ایــن اتفــاق نیفتــاد.

جذب گلر برزیلی 
منتفی شد

گل محمــدی در مــورد جــذب 
دروازه بان برزیلی، گفت: فعلاً 
منتفی اســت چون اولویت ما 
اگــر قــرار اســت هزینــه کنیم، 
بازیکــن دیگــری خواهــد بود. 
نگــران هســتیم ولــی 2 جــوان 
خــوب در تیــم داریــم. البتــه 
بی تجربــه هســتند. احتیــاج 
بــه تمریــن و بــازی بیشــتر 
دارنــد. در هــر صــورت واقعــاً 
شــرایط مالــی باشــگاه اجــازه 
نمی دهــد 2 بازیکــن خارجــی 

اضافــه کنیــم.

بی خبری گل محمدی 
از بازگشت عیسی

گل محمــدی در مــورد اینکــه 
گفته می شود سعید عزت اللهی 
بــه پرســپولیس مــی رود، عنوان 
کــرد: نــه هیــچ صحبتــی نشــده 
اســت. وی در مــورد اینکه گفته 
می شــود درخواســت بازگشــت 
آل کثیر را داشته و حتی با او هم 
صحبــت کــرده گفت: نــه چنین 
صحبتــی تــا الان نشــده اســت. 
وقتــی هیچ پیشــنهاد و صحبتی 
نیســت به این قضیــه اصلاً فکر 

نمی کنــم.

پرداخت پاداش برد 
تراکتور

همانطــور کــه قبــلاً نوشــتیم هــر 
بــرد پرســپولیس دیگــر پــاداش 
ندارد. باشــگاه پرسپولیس دیروز 
بــا اینکــه حســابش بســته اســت 
پــاداش بــرد مقابــل تراکتــور را 

پرداخــت کــرد.

 zخبر
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از کمپ سرخ
13پرسپولیس

گئورگی گولسیانی

این مدافع فراموش نشده

گل محمدی با تأکید بر اینکه نمی خواهد ســه دفاعه بازی کند درباره مدافع گرجی 
تیمش گفت: گئورگی فصل قبل یکی از بهترین ها بود. چه شخصیتی و چه فنی واقعاً 
به تیم کمک کرد. اینکه 2 بازی نیست دلیل نمی شود او را فراموش کنیم. اصلاً اینطور 
نیســت. یــک تیم هســتیم. روی همه بازیکنان حتی جوان ها حســاب بــاز کرده ایم. 
بازی هــای فشــرده و ســخت زیادی در پیــش داریم. از بودن گئورگــی و بازیکنانی که 
برای قهرمانی زحمت کشیدند واقعاً خوشحالیم. حالاحالاها با آنها خیلی کار داریم.

یاسین سلمانی

باید اراده داشته باشد

ســرمربی پرســپولیس بــا تأکید بــر اینکه نمی خواهــد درباره بازیکنان جدا شــده 
)عبدی( صحبت کند درباره خرید جدید تیمش گفت: در این 2-3 روزی که یاسین 
به تمرینات اضافه شده، نشان داد کیفیت و انگیزه خوبی دارد ولی کار زیاد دارد. 
باید بیشــتر تمرین کند و سرســختی بیشــتری در بازی داشــته باشــد تا از کیفیت 
فنی اش خوب استفاده کند. این فضا را با تمرینات مداوم برایش مهیا می کنیم. 
بازیکنی را به جمع خودمان اضافه می کنیم که مطمئن باشیم به ما کمک می کند.

علیرضا بیرانوند

به رخ کشیدن آمادگی جسمانی بالا

 گلر ملی پوش پرسپولیس در جریان تمرین روز سه شنبه پرسپولیس با حرکتی 
فوق العــاده از روی ســر ولســلی ننــکا و یکی دیگــر از اعضــای کادر فنی به صورت 
توأمــان پریــد تــا آمادگی جســمانی بالایش را به رخ بکشــد. جالــب اینکه بیرو در 
حالی که پریده و بالای سر مربی خود بود رو به دوربین عکاس پرسپولیس چهره 
عجیبی به خود گرفت تا بار دیگر شوخی هایش را به این سبک ادامه دهد. بیرو 

امشب به فکر سومین کلین شیت متوالی است.

گل محمدی: آدرس غلط به مردم ندهید، فوتبالیست مفت خور نیست

مدیران پرسپولیس باید 4-5 ماه قبل 
می گفتند مشکل داریم

 یحیــی گل محمــدی در صحبت هــای 
مقدماتــی اش در نشســت خبــری قبــل از 
بــازی بــا ذوب آهــن گفــت: امیــدوارم فردا 
)امــروز( بــازی و روز خوبــی بــرای ما باشــد. 
بازی حساسی است. دیروز )سه شنبه( هم 
بــا بچه ها صحبــت کردیم. همه بازی های 
لیــگ برتــر برای ما مثل یک فینال اســت. 
هیچ فرقی با فینال جام حذفی یا بازی آخر 

لیگ برتر ندارد.
وی افزود: باید سعی کنیم امتیازها را جمع 
کنیم. ســال ســختی بــرای قهرمان شــدن 
اســت. بایــد انرژی و انگیزه خوبی داشــته 
باشــیم تــا همیــن رونــد را ادامــه بدهیــم. 
بازیکنــان انصافــاً بــا وجــود مشــکلاتی که 
دارند هم خوب تمرین می کنند هم تمرکز 
خوبی دارند. انگیزه های آنها فراتر از تصور 
اســت. مقابل تیمی بــازی داریم که هفته 
قبــل نشــان داد باکیفیــت اســت. مربــی 
خوبــی دارنــد. بازیکنــان جــوان و ســرعتی 
خوبــی بخصــوص در فــاز حملــه دارنــد. 

مطمئنم روز سختی برای ما خواهد بود.
 درباره غیبت دوباره تماشاگران 

چه صحبتی دارید؟ آیا این به ضرر 
شماست؟

 این مســأله می تواند مزید بر علت باشد. 
وجــود آنها همیشــه بــه ما انرژی بیشــتری 
می دهد. نبودنشان قطعاً به ضرر ما خواهد 
بود. واقعاً خبر نداریم چه زمانی قرار است 
بــه اســتادیوم بیاینــد. متأســفانه شــروع 
ســال با غیبت تماشــاگران همراه بوده که 
نقطــه ضعف خیلی بزرگی بــرای فوتبال ما 
و افرادیســت که باعث و بانی این اتفاقات 
شدند. هنوز نتوانسته اند زیرساخت اولیه 
بــرای حضور تماشــاگران بعد از ســال های 
زیــاد را بــه وجــود بیاورنــد. فقــط اســمی از 
مدیریــت داشــتند. هیچ کاری متأســفانه 

برای این فوتبال و ورزش نکرده اند.
 چقدر به برد امیدوارید؟

 امیــدوارم بــازی خوبــی باشــد و بتوانیم 3 
امتیــاز را بگیریــم. ایــن 3 امتیــاز بــرای مــا 
خیلی مهم و حســاس اســت. همیشــه به 
بازیکنان می گویم بازی که در پیش دارید 
حســاس ترین و مهم تریــن بــازی عمرتــان 
اســت. امیــدوارم بتواننــد عملکــرد خوبی 
داشــته باشــند. مطمئنــم می توانــد بــازی 

جذابی برای هر دو تیم باشد.
  با برد در این بازی به رکورد 100 

پیروزی با پرسپولیس می رسید. از 

رکورد برانکو عبور می کنید و تنها علی 
پروین رکورد بالاتری از شما دارد.

بــه خــدا ایــن مســائل را اولیــن بــار اســت 
می شــنوم. اصــلاً بــه اینکــه چــه رکــوردی 
شکســته می شــود فکــر نمی کنــم. هیــچ 
کــدام از مــا این فکر را نمی کنــد. فقط روی 
بــازی فــردا )امــروز( تمرکــز داریــم. فقــط 
می خواهیــم برنــده شــویم. نمی دانــم چــه 
اتفاقاتــی می افتــد. نتیجــه در فوتبال قابل 
پیش بینی نیست ولی مطمئنم بازیکنان ما 
با انگیزه بالا و برای بردن به زمین می روند. 

امیدوارم عملکردشان نتیجه بدهد.
 بازی تراکتور و حریف اماراتی یک 

بار دیگر این اخطار را به فوتبال 
ایران داد که فاصله ای با کشورهای 

حاشیه خلیج فارس ایجاد شده. 
نظرتان چیست؟

 نگاهی که در کشــورهای عربی نســبت به 
فوتبال هست با نگاهی که ما و مدیران ما 
به فوتبال دارند خیلی متفاوت اســت. آنها 
بــه فوتبــال، به عنوان یک صنعــت و پدیده 
اجتماعی که باعث نشــاط، شــادی و ایجاد 
انگیزه در جوانان شان می شود نگاه می کنند 
ولی ما نگاه مان گذرا و از بالا به پایین است. 
ســر فوتبالیســت ها و ورزشــکاران منــت 
می گذاریم که پول زیاد می گیرید. متأسفانه 
چنین نگاهی در فوتبال ما وجود دارد. چند 
وقــت پیــش هم یکــی از رســانه ها در مورد 
فوتبالیســت ها و باشــگاه های اســتقلال و 
پرســپولیس، از کلمــات زشــت و زننــده ای 
مانند مفت خورِ بیت المال اســتفاده کرده 
بــود. متأســفانه نگاه مــان این طــور اســت. 
اینهــا افــرادی هســتند کــه آدرس اشــتباه 
می دهنــد. می خواهنــد نگاه ها بــه فوتبال 
را منفی کنند. فوتبالیست ها و ورزشکاران 
نــان بازوی شــان را می خورنــد. نــان حــلال 
می خورنــد. ســخت ترین کار در جامعــه ما 
همیــن فوتبــال بــازی کــردن اســت. چــون 
یک هنر اســت. آنکه نوشــته؛ اگر توانست 
فقــط 10 دقیقــه با این شــدتی که بازیکنان 
کار می کنند، تمرین کند و دوام بیاورد بعد 
بــرود مطلــب بنویســد. اصــلاً حــق ندارید 
بــه فوتبالیســت ها توهیــن کنیــد. انتظارم 
از رئیــس فدراســیون، نبــی، قنبــرزاده و 
کشــوری فرد ایــن اســت که از حــق فوتبال 
دفــاع کننــد. مدیران باشــگاه ها، مربیان و 
فوتبالیست ها باید از حقشان دفاع کنند. 
الان این حرف ها را می زنند فردا و پس فردا 

چیــز دیگــری می گوینــد و انــگ دیگــری به 
شما می چسبانند. اجازه ندهید هرکسی به 
خودش اجازه بدهد در مورد فوتبال این طور 
نظــر بدهــد. شــما متولی هســتید و باید از 
حــق فوتبالیســت ها و فوتبال دفــاع کنید. 
مدتی میز و صندلی را رها کنید. خدمت را 
نگاه کنید. ببینید چقدر می توانید خدمت 
کنید. نباید اجازه بدهید هرکسی بیاید و در 
مورد فوتبال و فوتبالیست ها بی ادبانه و با 
ادبیات خیلی زشــت حرف بزند. این واقعاً 
حق فوتبالیست ها نیست. کسی که فوتبال 
بــازی می کنــد بــا ســختی بــه اینجا رســیده 
اســت. مــا مفت خــور نیســتیم. مفت خور 
آنهایی هســتند که در کانادا، امریکا و اروپا 
زندگی می کنند. از منابع و ثروت این مردم 
دزدیده انــد و آنجــا هســتند. آنها مفت خور 
هستند. بروید در مورد آنها بنویسید. لطفاً 
آدرس اشــتباهی بــه مــردم ندهیــد. ما نان 
حلال بر سر سفره زن و بچه مان می بریم. 
هر کدام از ما 4-3 خانواده را نان می دهیم 
و حمایــت می کنیم. لطفــاً در مورد فوتبال 
این طــور ننویســید. همــه اهالــی فوتبــال 
بایــد متوجــه باشــند کــه اینهــا می خواهند 
ریشــه فوتبال را بزنند. می خواهند شــادی 
را از جوانان و مردم بگیرند. دوســت دارند 
همــه مــردم ناراحت باشــند و گریــه کنند. 
اجــازه ندهیــم در مــورد جامعــه فوتبــال به 
ایــن راحتی صحبــت کنند. از همــه آنهایی 
که دســت اندرکار هســتند از فدراسیون تا 

مدیران باشــگاه باید حرف بزنند. برای چه 
از حق فوتبال دفاع نمی کنید. خود مربیان 
و فوتبالیســت ها بایــد حــرف بزننــد. اجازه 
ندهید هر بلایی می خواهند ســر شــما در 
بیاورند. واقعاً وقتی مطلب را خواندم تأسف 
خوردم و عصبانی شدم. اگر کسی جلوی من 
بــود و ایــن حرف را می زد واقعاً برخورد بدی 
بــا او می کــردم. اصــلاً حــق نداریــد در مورد 
فوتبالیست ها این طور فکر کنید و مطلب 

بنویسید. حواستان را جمع کنید!
  بعد از بازی با تراکتور برخی 

بازیکنان پرسپولیس صحبت هایی 
کردند و این طور به نظر می رسد که 

بین مدیریت و تیم اختلاف نظر 
وجود دارد.

 مشــکلی حــل نشــده اســت و متأســفانه 
ز بــازی  کمــاکان ادامــه دارد. قبــل ا
نمی خواهــم در مــورد ایــن مســائل زیــاد 
صحبت کنم. دیدم برخی مدیران باشگاه 
در مــورد مشــکلات صحبــت می کردنــد. 
ایــن حرف ها را بایــد 5-4 ماه پیش مطرح 
می کردنــد کــه چــرا یــک تیــم بودجــه دارد 
و یــک تیــم نــدارد. اینهــا الان دردی را دوا 
نمی کنــد. همه مشــکلاتی که در باشــگاه 
وجــود دارد قابــل پیش بینــی بــود. مــن 
از 3-2 مــاه پیــش می دانســتم بــه ایــن 
مشــکلات می خوریــم. شــما کــه مدیــر و 
تصمیم گیرنــده هســتید نمی دانســتید؟ 
تــازه در مورد اینکه حق پخش و... نداریم 

صحبــت می شــود. الان کــه دردی را دوا 
نمی کنــد. تــا ایــن مســائل بخواهــد حــل 
شــود یکــی دو ســال زمــان می بــرد. الان 
هیــچ اتفــاق خاصــی نفتــاده، ارتباطی هم 
نداشــتم کــه ببینــم بــه کجــا رســیده ولــی 
بازیکنــان مــا متأســفانه مشــکلات خیلی 
زیــادی دارند. هیچ وقت بروز ندادند. بعد 
از مدت هــا صحبت کردنــد. تیم 3-2 جام 
قهرمانی برده ولی متأســفانه هنوز به حق 
و حقوقشــان نرسیده اند. می گویند آپشن 
و پول اضافه، اصلاً این طور نیست. آپشن 
جزئی از قرارداد است اگر قهرمان شوید. 
اگــر قهرمــان نشــوید نمی گیریــد. وقتــی 
قهرمــان می شــوید قرارداد تــان می شــود. 
این طور فکر نکنند که آپشــن، پول اضافه 
اســت. خیلــی از تیم هــا بــرای اینکــه یکی 
از ایــن جام هــا را بگیرنــد حاضرنــد صدهــا 
میلیــارد هزینــه کننــد. مــا جــام می گیریم 
بایــد بــه ســرمان بزنیــم کــه حــق و حقــوق 
بازیکنان و آپشــن های آنهــا را بدهیم. این 

خیلی بد است.
 بازی اول آسیایی تان هم که بدون 

تماشاگر شده و البته شرایط 
ورزشگاه آزادی هم مشخص 

نیست.
فوتبال هیچ وقت برای مســئولان اولویت 
نبــوده کــه از لحــاظ امکاناتی و ســاختاری 
به ســطح خوبی برســد. فقط به دنبال این 

هستیم که جامی برگزار و تمام شود.

هــر چنــد پرســپولیس از نخســتین بازی 
خانگــی در لیــگ قهرمانــان محــروم 
شــده امــا فقــط در مرحلــه گروهــی دو 
بــازی خانگــی در پیــش دارد و باشــگاه 
ی  زهــا متیا ا م  تمــا ز  ا هــد  ا می خو
میزبانــی اش اســتفاده کنــد. اوضــاع 
ورزشــگاه آزادی نامشــخص اســت و 
مشــخص نیست که ســکوهای مخروبه 

ایــن ورزشــگاه تــا اولیــن بــازی آســیایی 
ســرخ ها در تهــران کــه حــدود یــک مــاه 
دیگر خواهد بود قابل اســتفاده و تجهیز 
شــده باشــند یا نه. باشــگاه پرســپولیس 
ورزشــگاه آزادی را به عنــوان ورزشــگاه 
میزبــان خانگــی اش به  ای اف ســی اعلام 
کرده اما طی روزهای گذشــته مســئولان 
ایــن باشــگاه بــه میزبانــی آســیایی در 
امــارات هــم فکــر کــرده بودنــد. مدیران 
و اعضــای کادر فنــی پرســپولیس در 
صحبت هــای خودمانــی ایــن مســأله را 

بیــن خودشــان مطــرح کــرده بودنــد کــه 
اگر قرار باشــد در ورزشگاه آزادی میزبان 
نباشــند یــا اگــر شــرایط به گونه ای باشــد 
کــه نتواننــد از حضور تماشــاگران در این 
ورزشــگاه ســود ببرنــد، بــه جــای رفتن به 
یکــی از شــهرهای کشــورمان مثــلاً در 
یکــی از ورزشــگاه های دبــی از حریفــان 
آسیایی شــان میزبانــی کننــد. امکانات و 
کیفیت چمن ورزشگاه های دبی طبیعتاً 
بهتــر از ورزشــگاه های خودمــان اســت 
امــا تعــداد صندلی هــای ورزشــگاه های 

دبــی زیــاد نیســت. با این حال بــا در نظر 
گرفتــن حضــور پرتعــداد ایرانیــان دبــی و 
کشــورهای اطراف، باشــگاه پرسپولیس 
بــه ایــن فکــر کرد که اگر مثــلاً 5 تا 8 هزار 
بلیــت به قیمت هــای دلاری، مثــلاً 50 تا 
80 دلار بــه هر تماشــاگر بفروشــد درآمد 
جالبــی از میزبانــی نصیبش خواهد شــد 
و شــاید حتــی بهتــر از درآمــد بــازی در 
ورزشــگاه آزدی مثلاً با 50 هزار تماشــاگر 
باشــد. بــا وجــود ایــن احتمــالاً امــروز و 
بعــد از قرعه کشــی مرحلــه گروهی تاریخ 

دقیــق بازی هــا و شــاید ورزشــگاه های 
محــل برگــزاری هر بازی مشــخص شــود 
هــر چنــد شــاید امــکان تغییــر ورزشــگاه 
محــل میزبانــی بعــد از قرعه کشــی و تــا 
شــروع مســابقات مرحلــه گروهــی هــم 
باشــد. در عیــن حــال یکــی از مســئولان 
باشــگاه پرســپولیس اعلام کرد چند روز 
پیــش این باشــگاه به کیومرث هاشــمی 
سرپرســت وزارت ورزش نامــه داده 
کــه بــرای تســریع در مرمــت و بازســازی 

ورزشــگاه آزادی چــاره ای بیندیشــند.

با وجود ارسال نامه به سرپرست وزارتخانه برای تسریع در بازسازی ورزشگاه آزادی

پرسپولیس به فکر میزبانی آسیایی در دبی!

محمد قراگزلو
روزنامه نگار


